
Sprawozdanie 
z działalności Komisji Budżetu, Planowania, Spraw Gospodarczych i Rolnictwa

Rady Gminy Augustów za 2020 rok

W roku  sprawozdawczym Komisja  Budżetu,  Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i
Rolnictwa odbyła 9 wspólnych posiedzeń oraz 6 odrębnych posiedzeń.

Komisja zajmowała się:

1.  Opiniowaniem  projektów  uchwał  Rady  Gminy  przygotowywanych  na  sesje  Rady,
w szczególności:

- w sprawie zmiany w budżecie gminy na rok 2020, 

- w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Augustów na lata 2020 –
2027.

- w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie gminy Augustów w 2020 roku.

- w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2021 roku.

-  w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2020 roku dla  Powiatu Augustowskiego na
dofinansowanie kosztów usług polegających na realizacji powiatowych przewozów osób o
charakterze użyteczności publicznej na liniach komunikacyjnych przebiegających na obszarze
Powiatu Augustowskiego oraz na realizację inwestycji polegającej na budowie chodnika dla
pieszych w miejscowości Janówka

- w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty;

- w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości;

-  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  pn.  „Specjalna  Strefa
Ekonomiczna” w gminie Augustów;

-  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego części obrębów geodezyjnych Mazurki i Janówka w gminie Augustów;

-  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Augustów.

2. Komisja na wspólnym posiedzeniu w miesiącu marcu rozpatrzyła pismo Parafii 
Rzymsko-Katolickiej w Białobrzegach w sprawie zamiaru zakupu budynku biblioteki 
szkolnej w Białobrzegach. 

3.  Komisja  na  wspólnym  posiedzeniu  w  miesiącu  maju  przedstawiła  sprawozdanie  z
działalności Komisji Budżetu, Planowania, Spraw Gospodarczych i Rolnictwa Rady Gminy
Augustów za 2019 rok oraz zapoznała się z raportem o stanie gminy.

Ponadto  Komisja  zapoznała  się  ze  skargami  mieszkańca  gminy  w sprawach  dotyczących
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Augustów oraz



w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  terenów  gminy
Augustów położonych w ciągu projektowanej drogi nr S 19.

4. Komisja na wspólnym posiedzeniu w miesiącu czerwcu szczegółowo zapoznawała się ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019 rok.

5. Komisja na wspólnym posiedzeniu w miesiącu lipcu zapoznała się ze złożonymi uwagami i
wnioskami do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Specjalna
Strefa Ekonomiczna” w gminie Augustów wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko.
Ponadto  Komisja  rozpatrzyła  pismo  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego części terenów Gminy Augustów, położonych w ciągu projektowanej drogi Nr
S19.

6. Na wspólnym posiedzeniu we wrześniu Komisja zapoznała się z informacją o przebiegu
wykonania  budżetu  Gminy  Augustów  za  I  półrocze  2020  roku  oraz  o  kształtowaniu  się
wieloletniej prognozy finansowej.

7.  Na  posiedzeniach  w  miesiącu  październiku  Komisja  rozpatrzyła  złożone  wnioski  do
projektu budżetu na 2021 rok, w tym wnioski złożone przez sołectwa w ramach funduszy
sołeckich.  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w
Jabłońskich  o  uwzględnienie  środków  finansowych  w  budżecie  gminy  na  rok  2021  i
dofinansowanie modernizacji świetlicy we wsi Jabłońskie. 

Ponadto Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała wnioski Wójta Gminy w sprawie przyjęcia ceny
żyta ustalonej przez Prezesa GUS do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2021 oraz w
sprawie przyjęcia ceny drewna ustalonej przez Prezesa GUS do naliczenia podatku leśnego na
rok 2021. Komisja zapoznała się z wysokością stawek podatku od środków transportowych,
od nieruchomości na 2021 rok.

8.  Na  posiedzeniu  w  grudniu  Komisja  analizowała  projekt  budżetu  gminy  na  rok  2021
przedstawiając pozytywną opinię w tej sprawie. Ponadto Komisja opracowała plan pracy na
rok 2021.

Przewodniczący Komisji 

                                                              Henryk Karczewski




